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Vakfıkebir Belediye Başkanı Muhammet Balta, ilçesinin çehresini değiştirecek projelerin yapılacağı
Vakfıkebir sahilinin altyapısını oluşturmak için büyük emekler verdiklerini ifade ederek bir
bütün olarak planladıkları sahilin bölgenin en güzel sahillerinden birisi olacağını söyledi.

> Alper Özkan KARAGÖL 3'de

> Sadık AYDIN 3'de

Fettahoğlu Taş Fırın Şirketi Sahibi Orhan Sağlam, 7. Şubesini Çarşıbaşı İlçesi
Kaleköy Mahallesi Sahil yolu üzerinde muhteşem bir törenle hizmete açıldı.

KARADAÐ YAYLASI MARKA OLACAK

FETTAHOÐLU TAÞ FIRININ
7. ÞUBESÝ HÝZMETE AÇILDI

KARADENÝZ BÖLGESÝNÝN EN GÜZEL
SAHÝLLERÝNDEN BÝRÝSÝ OLACAK

BAÞKAN
ÝMAMOÐLU'DAN
VAKFIKEBÝR'E
TAM DESTEK

> Ahmet KAMBUROĞLU 4'de

> Ahmet KAMBUROĞLU 2'de

Yeniden Refah Partisi Vakfıkebir Belediye Başkan Adayı Erdal Sayın, gazetemizi
ziyaret ederek ilk etap da hayata geçirecekleri projeler hakkında bilgi verdi.

CHP Vakfıkebir İlçe Başkanı Olcay Bahadır,
İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanı ve
Başkan Adayı Ekrem İmamoğlu ile İstanbul'da
özel bir görüşme gerçekleştirdi. 

Başkan Muhammet Balta,  “Sahilimizin dolgu 
imar planını 2019 yılında Bakanlığımız 
tarafından onaylandı. Dolgu alanlarımızın ve 
kent merkezimizin fonksiyonel ilişkilerinin 
güçlendirilmesi amacıyla hazırladığımız Vizyon 
Projelerimizin uygulanmasına yönelik plan, proje 
ve kurumlarla görüşmeleri tamamladık, gereken 

onayları alarak tüm altyapıyı tamamladık, 
uygulama aşamasına getirdik.Sahilimizde 
yapacağımız projelerimiz hazır. Bunların 
altyapısını oluşturmak zaman aldı. Ayrıca 
yaşadığımız pandemi süreci ve büyük deprem 
felaketi tüm ülkemizi olduğu gibi ilçemizi de 
olumsuz olarak etkiledi” diye konuştu.



B
aşkan Muhammet 
Balta,  “Sahilimizin 
dolgu imar planını 2019 

yılında Bakanlığımız 
tarafından onaylandı. Dolgu 
alanlarımızın ve kent 
merkezimizin fonksiyonel 
ilişkilerinin güçlendirilmesi 
amacıyla hazırladığımız 
Vizyon Projelerimizin 
uygulanmasına yönelik plan, 
proje ve kurumlarla 
görüşmeleri tamamladık, 
gereken onayları alarak tüm 
altyapıyı tamamladık, 
uygulama aşamasına 
getirdik.Sahilimizde 
yapacağımız projelerimiz 
hazır. Bunların altyapısını 
oluşturmak zaman aldı. Ayrıca 
yaşadığımız pandemi süreci 
ve büyük deprem felaketi tüm 
ülkemizi olduğu gibi ilçemizi 
de olumsuz olarak etkiledi” 
diye konuştu. 
PROJELER 96 HEKTARLIK 
BİR ALANDA YAPILACAK 
Bugüne kadar yapılan 
çalışmaları özetleyen Başkan 
Balta, “Sahilimizin bu 
aşamaya getirinceye kadar 
çok büyük emekler verdik, 

gayret gösterdik. Artık 
meyvelerini toplama 
zamanımız geldi. Vakfıkebir 
Sahilimizi bir bütün olarak 
planladık. Planlama alanı 
yaklaşık olarak 45 hektarı 

ilave olmak üzere 96 hektarlık 
bir alanı kapsamaktadır. Bir 
ucundaki plajımız ve yürüyüş 
yolumuz, diğer ucunda ekmek 
temalı millet bahçemizi yaptık, 
halkımızın hizmetine sunduk. 
Plajımız ile ilgili girişimcilerden 

oraya değer katacak önemli 
öneriler, projeler geliyor. 
Bunları değerlendirerek 
uygulayacağız. Ekmek Temalı 
Millet Bahçemizi restoran, 
ekmek satış, hediyelik eşya 

satış reyonları gibi bölümler 
ekleyerek bir yaşam alanı, bir 
cazibe merkezi haline 
getireceğiz. Buraya yatırım 
yapmak isteyen iş 
adamlarımıza çağrı 
yapıyoruz. Kısa zaman 

içerisinde inşallah ihalesini 
yapacağız. 
SAHİL PARKI - İSKELE VE 
ÇEVRESİ PROJESİ - 
KARAVAN PARK 
Sahilimizin Kıyı ve Sahil 

Düzenlemesi Amaçlı Dolgu 
İmar Planımız 2019 yılında 
Bakanlığımız tarafından 
onaylandı. Dolgu 
alanlarımızın ve kent 
merkezimizin fonksiyonel 
ilişkilerinin güçlendirilmesi 

amacıyla hazırladığımız 
Vizyon Projelerimizin 
uygulanmasına yönelik plan, 
proje ve kurumlarla 
görüşmeleri tamamladık, 
gereken onayları alarak tüm 
altyapıyı tamamladık, 
uygulama aşamasına getirdik. 
Altyapı hazırlıklarını 
tamamladığımız sahilimizde 
yer alan; Pazaryeri ve Kapalı 
Otopark Projesinin üç kez 
ihalesi yapıldı, ancak 
ekonomik şartlardan dolayı 
ihaleye kimse girmedi.  
Projemizi yeniden ihaleye 
çıkararak inşallah kısa bir 
süre içerisinde 
tamamlayacağız. 10 yıllık 
ihale süresi dolan Sahil 
Parkımızın projelerini 
hazırladık, en kısa süre 
içerisinde ihalesini 
gerçekleştireceğiz.  İskele ve 
Çevresi, Üst Geçit ve Karavan 
Park Projelerimizi de 
hazırlayarak uygulama 
aşamasına getirdik. İnşallah 
önümüzdeki dönem sahilimizi 
bölgemizin en güzel ve en 
yaşanabilir sahillerinden birisi 
haline getireceğiz” dedi.

HABER2

Ahmet KAMBUROĞLU

“ÇOK RENKLÝ”
Adaylar sahada çalışmalar tüm hızıyla 
devam ediyor…
Belediye Başkan adaylığı için Cumhur 
İttifakı Muhammet Balta, Yeniden Refah 
Partisi Erdal Sayın, Bağımsız Fuat Koçal 
ve Ahmet İhsan Hacıfettahoğlu…
Adaylar ev, ev, kapı, kapı, mahalle-köy 
demeden her yerdeler…
Seçim çok renkli olacak…
Meclis Üyesi adayları içinde durum çok 
farklı değil…
Meclis Üyesi adayları; Cumhur İttifakı, 
Yeniden Refah Partisi, CHP, İYİ Parti ve 
Demokrat Parti…
Bağımsız adaylar; Oğuzhan Yılmaz, 
Gökmen Saral ve Mustafa Garbetoğlu…
Meclis üyesi seçimleri de aynı belediye 
başkanlık seçimi gibi renkli geçecek…
Adayların meclise girebilmesi için, en az 
2500 çıvarı oy alması gerekecek…
İlçede çok adaylı muhtarlık seçimi de 
mevcut, her mahallede hemen hemen 3-4-
5-6 aday var. Bazı mahallelerde tek aday, 
diğer mahallelerde çoklu aday seçime 
girecek…
Aynı dediğimiz gibi bu seçim çok renkli 
geçecek…
Herkes hak ettiğini alsın ve kimsenin burnu 
kanamadan bu yarış noktalansın…
******************
Nerede bizim Büyükşehir adaylarımız…
Neden ilçelere zaman ayırmıyorlar ki…
Büyükşehir'e ilçelerden oy kullanılmayacak 
mı?
O adaylar merkezden başka bir yere 
gitmiyorlar. İlçeler de herhangi bir 
çalışmaları yok. Böyle giderse o gelmeyen 
Büyükşehir adayları, çok oy alabilirler…
İlçeleri hiçe sayanlar, bu ilçelerden oy bile 
alamayacaklar…
En çok gelen, en çok değer verenler 
ilçelerde kazananlar olacak…
******************
Sen var ya sen, sizi gidi nohutçular…
Sen iki kelimeyi bir araya getirebildin mi?
Seni gidi seni…
Bak sen şu işe, daha önce sesini bile 
çıkartamayanlar, şimdi ses çıkartmaya 
başladı…
Korkmuyor musun?
Kısa zaman önce korkudan bir şey 
yazamıyordun…
İzin çıkarsa yazabiliyordun, tabii ki izin 
çıkmıyordu, yazamıyordun…
Şimdi çıkmış birilerine dil uzatıyorsun…
Bakında o dil kesilmesin, siz yine uslu 
durmayı eğleyin…
Ne günlere kaldık böyle…
******************
Mevcut Başkan ve Başkan Adayı 
Muhammet Balta, insanlara tek tek 
ulaşıyor…
Gezilmedik yer bırakmayacaklar…
İnsanlara dokunarak, seçmenini yalnız 
bırakmıyor.
Herkesi can kulağı ile dinleyip çözüm 
arıyorlar.
İnsanlarla hem dertleşiyor hemde 
dertlerine ortak olmaya çalışıyor…
******************
Bağımsız Aday Fuat Koçal, durmak 
bilmiyor…
Fuat Koçal ismi, merkez'den, mahalle ve 
köylerimizden duyar olduk…
Çalışmalarına tüm hızıyla devam ediyor…
Bürokrat oluşu, yıllardır bölge müdürlüğü 
yapmış olması, ona çok güzellikler 
katıyor…
Vakfıkebir'den kopmayan biri, 
vatandaşların dilinden iyi anlayan bir kişi…
******************
Yalıköy'den Ahmet Kürkan…
Yıllardır siyasetin içindeydi ama hiç ön 
plana çıkmadı. Şimdi ise Cumhur 
İttifakından meclis üyesi adayı…
Yalıköy'de sevilen, sayılan bir kişi…
Yıllardır Yalıköy Beldesinde ticaretle 
uğraşıyor…
Elinden geldiğince herkese yardım etmesi 
ile tanınıyor…
AK Parti Vakfıkebir İlçe Teşkilatı, 
Yalıköy'den Ahmet Kürkan'ı meclis adayı 
göstererek, seçime 1-0 önde başladı gibi 
görünüyor.

Vakfıkebir Belediye Başkanı Muhammet Balta, ilçesinin çehresini değiştirecek projelerin yapılacağı Vakfıkebir sahilinin altyapısını oluşturmak
için büyük emekler verdiklerini ifade ederek bir bütün olarak planladıkları sahilin bölgenin en güzel sahillerinden birisi olacağını söyledi.
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Bu gün Vakfıkebir ve çevresinde hava parçalı 
bulutlu, sıcaklık gündüz 14, gece 7 derece 
dolaylarında olacak!
Ayrıca, 1872'de dünyanın ilk ulusal parkı olan 
Yellowstone Milli Parkı açıldı. 1881'de Atatürk 
doğdu,  Rus Çarı II. Aleksandr Narodniklerce 
öldürüldü. 1896'da Adowa Muharebesi: 
Habeşistan, üstün sayıdaki İtalya kuvvetlerini 
yendi ve böylece I. İtalya-Habeşistan Savaşı sona 
erdi. 1896'da Henri Becquerel, radyoaktiviteyi 
keşfetti...
**********
Sevdiğim dostlarımdan birisi geçenlerde sosyal 
medyadan paylaştığı tweette, seçmenlerimizin 
bilinçsizce ve encümen listesini incelemeden oy 
kullandığını, bu nedenle de listelere hiç itiraz 
olmadığını yazmış. Özellikle Yalıköy'den 8 ila 10 
kişinin encümen listelerinde olduğunu iddia etmiş!
Ben de bir Yalıköy'lü olarak gururlandım, göğsüm 
kabardı. Ancak müsaade buyururlarsa kendilerine 
bir sorum olacak:
Değerli dostum, madem encümen dağılımı bu 
kadar zorunuza gitti; neden itirazda 
bulunmadınız, ya da tepki için bağımsız meclis 
üyesi adayı olmadınız? Yakından bakıldığında 
olay çok farklı görülüyor değil mi? 
Siz yine de uzaktan bakmaya devam edin!
**********
Uzun bir süre fake profili 'Enver Uzun' olan bir 
trolle uğraştık. Tweetlerinde Vakfıkebir 
Belediyesi'nin hiç bir hizmete imza atmadığını 
iddia ederek; vaat edilen projelere onlarca  proje 
daha ekleyerek bunları kamuoyuna duyurmayan 
gazetecilere ateş püskürüyor; hatta fantezilerinde 
daha da ileri giderek, 1 Nisan 2024 sabahı tüm 
Vakfıkebir'lilerin şoka gireceğini; çünkü Vakfıkebir 
Belediye Başkanının kendisi olacağı kehanetinde 
(!) bulunuyordu...
Nihayetinde tecrübelerimize dayanarak Enver 
Uzun'dan kurtulmayı başardık. 
Şimdi de bir başka trol çıktı ortaya...
Menzil Adıyaman Yusuf Hoca Profiliyle sahne 
alan bu trol, aslen Vakfıkebir'li olmakla birlikte 
başka bir ilimizde yaşıyor. O da Vakfıkebir'in her 
geçen gün geri gittiğini iddia ederek hiç bir siyasi 
yöneticiyi beğenmiyor; bu durumun tek 
suçlusunun da gazeteciler olduğunu savunuyor! 
İnşallah ondan da tez zamanda kurtulmak dileği 
ile!
**********
Uzaktan bakıldığında Vakfıkebir'deki yerel seçimi 
kazanma şanslarının çok yüksek olduğunu 
düşünen bazı siyasiler, kendilerini eleştirenlerden 
büyük rahatsızlık duyduklarını kamuoyu önünde 
dile getirmekten hiç beis duymadıkları gibi; 
“Kardeşim ne eksiğimizi gördünüz de 
eleştiriyorsunuz?” diye de sorma zahmetine bile 
katlanmıyorlar!
Bütün siyasilerden ricandır: Allah aşkına; sizi 
eleştirenlere ulaşın ve onlara olup bitenleri 
düzdün bir üslupla anlatın, kimseyi üzmeyin!
Sonuçta üzen de üzülür.
*********
Kamuoyuna benim de Mübarek Ramazan öncesi 
bir sürprizim olacak…
Ancak bu sürpriz ne kehanet, ne yalan-dolan, ne 
de toplumu yönlendirme amacı gütmeyecek.
31 Mart 2024'te yapılacak olan yerel seçimlerde 
oy vereceğim belediye başkan adayları yüzde 
doksan gibi yüksek bir oranla netleşti...
Bu iki adayın kimler olduğunu detaylarıyla birlikte 
yakında açıklayacağım...
Hayal kırıklığına uğrayacaklar da olacaktır elbet; 
ama ne yapalım?
Onlara da bir önerim olacak:
“Çekin ipi, olsun bitsin”!
Sürç- u lisan var ise affola!
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Ayıp; satılanın taraarca 
kararlaştırılmış olan örnek ya da 
modele uygun olmaması veya 
satılandan beklenen yararı 
azaltan veya kaldıran 
eksikliklerinin bulunması olarak 
tanımlanabilir.
Ticaret Kanunu'nun 23. 
maddesinde özel hükümler saklı 
kalmak kaydıyla tacirler 
arasındaki satış ve mal 
değişimlerinde Borçlar 
Kanunu'nun satış sözleşmesi ve 
mal değişim sözleşmesine ilişkin 
hükümlerin uygulanacağı 
düzenlenmiştir. Bu sebeple ticari 
satışlarda ayıpla ilgili olarak özel 
hükümler dışında Borçlar 
Kanunu'nun hükümleri 
uygulanacaktır.
Borçlar Kanunu'nun 219. 
maddesinde ''Satıcı, alıcıya 
karşı herhangi bir surette 
bildirdiği niteliklerin satılanda 
bulunmaması sebebiyle sorumlu 
olduğu gibi, nitelik veya niteliği 
etkileyen niceliğine aykırı olan, 
kullanım amacı bakımından 
değerini ve alıcının ondan 
beklediği faydaları ortadan 
kaldıran veya önemli ölçüde 
azaltan maddi, hukuki ya da 
ekonomik ayıpların 
bulunmasından da sorumlu olur. 
Satıcı, bu ayıpların varlığını 

bilmese bile onlardan 
sorumludur.'' hükmü ile satıcının 
satılandaki ayıplardan sorumlu 
olduğu düzenlenmiştir.
Yine Borçlar Kanunu'nun 222. 
maddesinde ''Satıcı, satış 
sözleşmesinin kurulduğu 
sırada alıcı tarafından bilinen 
ayıplardan sorumlu değildir. 
Satıcı, alıcının satılanı yeterince 
gözden geçirmekle görebileceği 
ayıplardan da, ancak böyle bir 
ayıbın bulunmadığını ayrıca 
üstlenmişse sorumlu olur.'' 
hükmü ile satış sözleşmesi 
kurulduğu anda alıcı tarafından 
bilinen ayıplardan satıcının 
sorumlu tutulamayacağı 
belirtilmiştir.
Gizli Ayıp
İlk bakışta yapılacak olağan bir 
inceleme ile anlaşılamayacak 
ancak satılanın kullanılması 
neticesinde tespit edilebilecek 
ayıplara gizli ayıp denilmektedir. 
Alıcı tarafından satılanda gizli 
ayıbın tespiti halinde satıcıya 
derhal bildirimde bulunulması 
gerekmektedir.
Borçlar Kanunu'nun 223. 
maddesinde ''Alıcı, devraldığı 
satılanın durumunu işlerin 
olağan akışına göre imkân 
bulunur bulunmaz gözden 
geçirmek ve satılanda 

satıcının sorumluluğunu 
gerektiren bir ayıp görürse, 
bunu uygun bir süre içinde 
ona bildirmek zorundadır. Alıcı 
gözden geçirmeyi ve bildirimde 

bulunmayı ihmal ederse, satılanı 
kabul etmiş sayılır. Ancak, 
satılanda olağan bir gözden 
geçirmeyle ortaya 
çıkarılamayacak bir ayıp 
bulunması hâlinde, bu hüküm 
uygulanmaz. Bu tür bir ayıbın 
bulunduğu sonradan anlaşılırsa, 
hemen satıcıya bildirilmelidir; 
bildirilmezse satılan bu ayıpla 
birlikte kabul edilmiş sayılır.'' 
hükmü ile gizli ayıp 
düzenlenmiştir.
Satıcının Ağır Kusuru
Satıcının ağır kusuru halinde 
alıcı ihbar sürelerine uymaksızın 
kanundan doğan haklarını 
kullanabilir.

Borçlar Kanunu'nun 225. 
maddesinde ''Ağır kusurlu olan 
satıcı, satılandaki ayıbın 
kendisine süresinde 
bildirilmemiş olduğunu ileri 

sürerek sorumluluktan 
kısmen de olsa kurtulamaz. 
Satıcılığı meslek edinmiş 
kişilerin bilmesi gereken ayıplar 
bakımından da aynı hüküm 
geçerlidir.'' hükmü ile ağır kusur 
halinde satıcının sorumluluktan 
kurtulamayacağı düzenlenmiştir.
Ayıp İhbar Süresi
Yasaya göre satılan maldaki 
ayıp, malın teslimi sırasında 
açıkça belli ise alıcı tarafından 
iki gün içerisinde satıcıya 
ihbarda bulunulması 
gerekmektedir.
Satılan maldaki ayıp, malın 
teslimi sırasında açıkça belli 
değilse ve yapılacak inceleme 

veya muayene neticesinde 
tespit edilebiliyorsa alıcı 
tarafından sekiz gün içerisinde 
satıcıya ihbarda bulunulması 
gerekmektedir.
Gizli ayıpla ilgili olarak herhangi 
bir ihbar süresi öngörülmemiş 
olup alıcı tarafından gizli ayıbın 
tespit edilmesi halinde derhal 
satıcıya bildirimde bulunulması 
gerekmektedir.
Ayıp ihbarının nasıl yapılacağına 
dair mevzuatta açık bir 
düzenleme bulunmamaktadır. 
Diğer taraftan ayıp ihbarıyla 
birlikte sözleşmeden de 
dönülecekse Ticaret Kanunu' 
nun 18/3'e göre ihbar usulünün 
uygulanması gerekmektedir.
Ayıp Halinde Alıcının Seçimlik 
Hakları
TBK'nın 227. maddesinde 
''Satıcının satılanın ayıplarından 
sorumlu olduğu hâllerde alıcı, 
aşağıdaki seçimlik haklardan 
birini kullanabilir:
1. Satılanı geri vermeye hazır 
olduğunu bildirerek 
sözleşmeden dönme.
2. Satılanı alıkoyup ayıp 
oranında satış bedelinde indirim 
isteme.
3. Aşırı bir masrafı 
gerektirmediği takdirde, bütün 
masraarı satıcıya ait olmak 

üzere satılanın ücretsiz 
onarılmasını isteme.
4. İmkân varsa, satılanın ayıpsız 
bir benzeri ile değiştirilmesini 
isteme.
Alıcının genel hükümlere göre 
tazminat isteme hakkı saklıdır. 
Satıcı, alıcıya aynı malın ayıpsız 
bir benzerini hemen vererek ve 
uğradığı zararın tamamını 
gidererek seçimlik haklarını 
kullanmasını önleyebilir. Alıcının, 
sözleşmeden dönme hakkını 
kullanması hâlinde, durum bunu 
haklı göstermiyorsa hâkim, 
satılanın onarılmasına veya 
satış bedelinin indirilmesine 
karar verebilir. Satılanın 
değerindeki eksiklik satış 
bedeline çok yakın ise alıcı, 
ancak sözleşmeden dönme 
veya satılanın ayıpsız bir 
benzeriyle değiştirilmesini 
isteme haklarından birini 
kullanabilir.'' hükmü 
düzenlenmiştir.
Zaman aşımı
Satılan malın alıcıya devrinden 
itibaren başlayarak iki yıllık 
zamanaşımı süresi 
düzenlenmiştir. Satıcının satılan 
malı ayıplı olarak devretmekte 
ağır kusuru var ise iki yıllık 
zamanaşımından yararlanması 
mümkün değildir.

TİCARİ SATIŞLARDA

AYIP İHBARI VE USULÜ

Av. Gürbüz KAMBUROĞLU

HUKUKTA BU HAFTA

avgrbzkmbr
www.gurbuzkamburoglu.av.tr

avukatgurbuzkamburoglu@gmail.com

ziyafidaye@hotmail.com
Ziya FİDAYE

ÇEKİN İPİ, OLSUN BİTSİN!..

Bakış 
Açısı KARADAĞ YAYLASI MARKA OLACAK

Yeniden Refah Partisi Vakfıkebir Belediye Başkan Adayı Erdal Sayın, gazetemizi ziyaret ederek ilk etap da hayata geçirecekleri projeler hakkında bilgi verdi.
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Y
eniden Refah Partisi 
Vakfıkebir Belediye 
Başkan Adayı Erdal 

Sayın, gazetemizi ziyaret 
ederek ilk etap da hayata 
geçirecekleri projeler 

hakkında bilgi verdi. 
Gazetemizin Yazı İşleri 
Müdürü Ahmet 
Kamburoğlu'na yayla turizmi 
ile ilgili düşüncelerini ve 
projelerini aktardı. 

“KARADAĞ YAYLASI 
MARKA OLACAK”
Yeniden Refah Partisi 
Vakfıkebir Belediye Başkan 
Adayı Erdal Sayın, 
Belediyeyi öz sermaye ile 

buluşturmak ve ek gelir 
getirecek en önemli kaynak 
son yıllarda hızla bölgemizde 
artış gösteren yayla 
turizm'dir. Bölgemize turizmi 
artıracak projeler yapıyoruz. 
Öncelikle Karadağ yayla 
yolunu en kısa zamanda 
bitirmeyi hedefliyoruz. 
Sonrasında Trabzon'un 
güzide yaylalarından olan ve 
Arap turizm gözdesi 
Hıdırnebi yaylasından 
başlayarak Karadağ yayla 
yolunu birleştiren Sisirna 
yaylası ile Nepsoloz yaylası 
arasındaki 3 km'lik yolunda 
asfaltlayıp Karadağ 
yaylasına bağlayacağız.
“SOSYAL TESİSLİ 
BUNGALOV EVLER, CAM 

TERAS, DAĞ KIZAĞI”
Belediye Başkan Adayı Erdal 
Sayın, Kadıralak-Zera-
Menteşe-Taşlıyatak ve 
Karadağ yaylaları 
güzergahlarında sosyal 
tesisli bungalov evler 
yapacağız ve buraları turizm 
kazandıracağız. Deregözü 
mahallemizin ve İlçemizin 
güzide yeri olan Ahrangeloz 
kayasına cam teras ve 
sosyal tesis yapacağız. 
Karadağ yaylasından 
başlayıp Ahrangeloz 
kayasında bitecek olan tüm 
bölgeye hitap edecek ve 
herkesin dikkatini çekecek, 
tüm dünyada çok sevilen 
“Dağ Kızağı” eğlence parkı 
yapacağız.

FETTAHOĞLU TAŞ FIRININ 7. ŞUBESİ HİZMETE AÇILDI
Fettahoğlu Taş Fırın Şirketi Sahibi Orhan Sağlam, 7. Şubesini Çarşıbaşı İlçesi Kaleköy Mahallesi Sahil yolu üzerinde muhteşem bir törenle hizmete açıldı.

F
ettahoğlu Taş Fırın 
Şirketi Sahibi Orhan 
Sağlam, 7. Şubesini 

Çarşıbaşı İlçesi Kaleköy 
Mahallesi Sahil yolu 
üzerinde muhteşem bir 
törenle hizmete açtı. Açılış 
törenine Vakfıkebir Belediye 
Başkanı Muhammet Balta, 
Çarşıbaşı Belediye Başkanı 
Mümin Nuhoğlu, Eynesil İlçe 
Müftüsü Hüseyin 
Hacıfettahoğlu, Fettahoğlu 
Taş Fırın Şirketi Sahibi 
Orhan Sağlam, Belediye 
Başkan Adayları, STK 
temsilcileri, Siyasi Parti İlçe 
Başkanları, işadamları ve 
vatandaşlar katıldı. Açılış 

duasını Eynesil İlçe Müftüsü 
Hüseyin Hacıfettahoğlu 
yaptı.  
“ORHAN BEY İLE GURUR 
DUYUYORUZ, BAŞARILAR 
DİLİYORUZ”
Fettahoğlu Taş Fırın Şirketi 
Sahibi Orhan Sağlam 
yaptığı selamlama 
konuşmasında açılış 
törenine katılanlara 
katılımları dolayısı ile 
teşekkür etti. Çarşıbaşı 
Belediye Başkanı Mümin 
Nuhoğlu ise Vakfıkebir 
Çarşıbaşı kardeşliğinden 
bahsederek yeni işyerinin 
hayırlara vesile olmasını 
diledi. Vakfıkebir Belediye 
Başkanı Muhammet Balta 
ise açılış töreninde yaptığı 
konuşmada; “Biz burada 
bugün sadece bir fırın açılışı 
gerçekleştirmiyoruz. Altyapı 
ve üstyapı belediye 
başkanlarının görevidir, 
yaptık yapıyoruz. Göreve 
geldiğimiz günden itibaren 
bir şeye daha çok önem 
verdik. Büyükliman 
Havzasındaki 5 ilçenin 
dostluğunun, kardeşliğinin 
pekişmesine. Bunun için 
elimden gelen gayreti 
gösterdim, göstermeye 

devam edeceğim. 
Geldiğimiz nokta da hamd 
olsun 5 ilçe belediye 
başkanları olarak uyum 
içerisinde kardeşlik 
içerisinde çalıştık. İşte bu 
kardeşliğin meyvelerini 
topluyoruz. Vakfıkebir de 
esnaf olan Orhan 
kardeşimizin Çarşıbaşı'nda, 
Beşikdüzü'nde, Tonya'da, 
Düzköy'de şubeleri var. 
Orhan Bey ile gurur 
duyuyoruz. Başarılar 
diliyoruz. Vakfıkebir Ekmeği 
bir Dünya markasıdır. 
Belediye olarak bu markaya 
ciddi yatırımlar yaptık. 2018 
yılında coğrafi işaretini aldık. 
Birçok televizyon programı 
ve belgesellerin çekimini 
sağladık. Bundan sonrası 
içinde desteğimizi devam 
ettiriyoruz. İşte böyle 
girişimci kardeşlerimiz ve 
fırıncı esnafımız bunu 
pazarlayacak stratejileri 
geliştirmek durumundadırlar. 
Orhan Sağlam kardeşimiz 
bunu başardı. Hatta bizi 
taklit eden bir ilçenin de 
ciddi anlamda önünü kesti. 
Kendisini tebrik ediyorum. 
Her şeyden önce bu bir ticari 
faaliyettir. Bizler alt yapısını 

hazırlarız ticari faaliyetleri 
esnaflarımız yürütecektir. Bu 
gün çok güzel bir tesisin 
açılışındayız. Bu tesis aynı 
zamanda iki ilçenin 
kardeşliğine de hizmet 
edecek bir tesis oldu. 5 
ilçenin insanları farklı 
ilçeden de olsalar farklı 
ilçelerde dükkan açarak bu 
kardeşliğin pekişmesine 
ciddi katkılar sunuyorlar. 
Bundan dolayı bir belediye 
başkanı olarak çok 
mutluyum ve huzurluyum. 
Bu çabamızın sivil toplum 
tarafından desteklenmesi, 
siyasi parti temsilcileri 
tarafından desteklenmesi, 
belediye başkanı olarak 
bizlerin katkı sunması ile bu 
noktaya geldik. Allah bu 5 
ilçenin birliğini beraberliğini 
daim eylesin ve bozmasın. 
Buna çok ihtiyacımız var. 
Büyükliman yöresi bir bütün 
olarak gelişmek ve bir bütün 
olarak kalkınmak 
zorundadır. Buna 
inananlardan bir tanesiyim. 
Bu kardeşliğin beraberliğin 
güçlenerek devam ettiğini 
görmek bizi son derece 
mutlu ediyor. Orhan 
kardeşimizi tebrik ediyorum. 

Hayırlı bol kazançlar 
diliyorum. Bu işyeri 
sayılarının artmasını 
temenni ediyorum. İnşallah 
daha büyük tesislerle hem 
ekmeğimizin tanıtımına katkı 
yapmanı hem de  gelir elde 
etmeni Cenab-ı Allah'tan 
niyaz ediyorum. Aynı 
zamanda bu işyerinde ciddi 
anlamda istihdam 
sağlanıyor. Bundan dolayı 
da kendisini tebrik ediyorum. 
Ekonomiye güven Ülkeye 
güvendir. Katılım sağlayan 
herkese Orhan kardeşim 
adına teşekkür ediyor 
saygılar sunuyorum. Hayırlı 
uğurlu olsun diliyorum dedi.
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BAŞKAN İMAMOĞLU'DAN
VAKFIKEBİR'E TAM DESTEK

CHP Vakfıkebir İlçe Başkanı Olcay Bahadır, İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanı
ve Başkan Adayı Ekrem İmamoğlu ile İstanbul'da özel bir görüşme gerçekleştirdi. 
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umhuriyet Halk Partisi 

C(CHP) Vakfıkebir İlçe 
Başkanı Olcay 

Bahadır, İstanbul Büyükşehir 
Belediye Başkanı ve Başkan 
Adayı Ekrem İmamoğlu ile 
İstanbul'da özel bir görüşme 
gerçekleştirdi. Özel 
görüşmede CHP Vakfıkebir 
İlçe Başkanı Olcay Bahadır, 
İmamoğlu'na Vakfıkebir'deki 
seçim yarışı ile ilgili bilgi 
verdi. 
Vakfıkebir'in sorunlarının 
olduğu ve Bağımsız Belediye 

Başkan Adayı Ahmet İhsan 
Hacıfettahoğlu'nun 
projelerinin yer aldığı dosyayı 
Başkan İmamoğlu'na sunan 
CHP Vakfıkebir İlçe Başkanı 
Olcay Bahadır, Başkan 
İmamoğlu'ndan destek istedi.
İstanbul Büyükşehir Belediye 
Başkanı ve Başkan Adayı 
Ekrem İmamoğlu da 
Vakfıkebir'deki gelişmeleri her 
zaman yakından takip ettiğini 
belirterek Vakfıkebir'e her 
zaman destek olacağını dile 
getirdi.

BEŞİKDÜZÜ OSB'DEKİ FİRMALAR TTSO'NUN
HİZMETLERİ KONUSUNDA BİLGİLENDİRİLDİ
Trabzon Ticaret ve Sanayi Odası (TTSO) Proje Koordinasyon Ofisi ekibi, Beşikdüzü Organize Sanayi
Bölgesi'ni ziyaret ederek yürütülen çalışmalar ve üyelerin faydalanabileceği hizmetler hakkında bilgi verdi. 

T
TSO Proje Koordinasyon 
Ofisi proje ekibi, Organize 
Sanayi Bölgesi firmalarına 

yönelik düzenlenen tanıtım 
toplantısında, yürütülen 
Kümelenme, B2B ve Alım 

Heyetleri, Uluslararası İş birliği 
Profili Oluşturma, Eğitim 
Faaliyetleri, Uluslararası Bilgi 
Talebi, Uluslararası Projeler, 
Firma Hedef Pazar Analiz 
Raporu ve Fikri Mülkiyet Hakkı 

çalışmaları hakkında ayrıntılı 
bilgi verdi.
Trabzon Ticaret ve Sanayi Odası 
Proje Koordinasyon Ofisi Proje 
Uzmanı Elif Duman, 50'den 
fazla ülkede faaliyetleri yürütülen 
Avrupa İşletmeler Ağı Projesi 
hakkında detaylı bilgi vererek 
firmaların bu ağda yeni iş 
birliklerini kurmaları için fırsat 
sunduklarını ifade etti. Proje 
Uzmanı Mümin Gençoğlu Proje 
Koordinasyon Ofisi tarafından 
yürütülen, Sanayi ve Teknoloji 
Bakanlığı tarafından 
desteklenen Kümelenme 
projeleri hakkında bilgi verdi.
Ziyaret programında, Trabzon 
KOSGEB Müdürlüğü KOBİ 
Uzmanı Hilal Altun, firmaların 
yeşil dönüşümünü verimli bir 
şekilde gerçekleştirmelerine 
katkı sağlayacak olan KOSGEB 
Yeşil Sanayi Destek Programı 
hakkında bilgi aktardı.

HACİVAT-KARAGÖZ GÖSTERİSİ EĞLENDİRDİ
Vakfıkebir İlçe Milli Eğitim Müdürlüğüne bağlı Cumhuriyet İlkokulu öğrencilerine
Trabzon Büyükşehir Tiyatrosu tarafından Hacivat-Karagöz gösterisi yapıldı.  

umhuriyet İlkokulu Okul 

Cİdaresi tarafından yapılan 
açıklamada; 22 Şubat 

2023 Perşembe günü 
Cumhuriyet İlkokulu öğrencilerini 
hem eğlendirmek hem de 
dinlendirme amacına yönelik 

kültürümüzün önemli 
öğelerinden olan gölge oyunu 
Hacivat-Karagöz ile tiyatro 
gösterisi yapıldı. Tiyatro yazarı 
Emir Yalazan hem oynadı hem 
de gölge oyununda gösterisini 
yaptı. Dilimizin zenginlikleri 

kapsamında yapılan bu 
faaliyetten dolayı okul idaresi, 
öğretmenlerimiz, velilerimiz ve 
öğrencilerimiz adına Emre 
beyefendi ve ekibine teşekkür 
ediyor ve başarılarının devamını 
diliyoruz denildi.

"HAYDE TRABZON SPORA"
PROJESİ HAYATA GEÇİYOR
Trabzon İl Milli Eğitim Müdürlüğü, Trabzonspor Kulübü, Trabzon Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü iş birliğinde
yürütülecek olan “Hayde Trabzon Spora” Projesi tüm öğrenci, öğretmen ve velilerimizi sporda buluşturuyor.

Trabzon İl Milli Eğitim 
Müdürlüğü, Trabzonspor Kulübü 
ve Trabzon Gençlik ve Spor İl 
Müdürlüğü iş birliğinde yürütülen 
proje kapsamında tüm 
katılımcıların sporla iç içe 
olmasını sağlamak amacıyla 
"Hayde Trabzon Spora" Projesi 
hayata geçirildi. Konu ile ilgili 
olarak yapılan açıklamada; 
Müdürlüğümüzce okullarımızda 
sporu günlük yaşamın bir parçası 
haline getirerek boş zamanları 
değerlendirmek, günlük 
aktiviteleri desteklemek, yaşam 
kalitesini artırmak, bireysel veya 
takım halinde sorumluluk alarak 
tüm katılımcıların sporla iç içe 
olmasını sağlamak amacıyla 
"Hayde Trabzon Spora" Projesi 
hayata geçirilmiştir.

Trabzonspor Kulübü ve Trabzon 
Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü iş 
birliğinde yürütülen proje 
kapsamında ekli proje metni 
doğrultusunda öğrenci, öğretmen 
ve velilerimizin yaptıkları 
etkinliklerin izlenmesi, 
değerlendirilmesi ve 
ödüllendirilebilmesi için 
okullarımızdaki 
öğretmen/idarecilerin online 
forma okullarda yapılan 
etkinlikleri giriş yapmaları 
gerekmektedir. 
(Etkinlik girişi yapılabilmesi için 
giriş yapacak kişinin gmail 
hesabının açık olması, gmail 
hesabının dolu olmaması ve 
yükleyeceği fotoğrafların 
resim/pdf formatında olması 
gerekir.)
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Son günlerde Vakfıkebir üzerinde 

kara bulutlar dolaşır oldu.

Mevlam hayırlara vesile eylesin.

Önce talihsiz bir kaza sonrasında iki 

fidan yaşamdan koptu.

Şokunu atlatamadan bir gencecik 

Zeynep hemşirenin ölümüyle ilçemiz 

yasa boğuldu.

Allah, ailelerine sabırlar versin.

Hep söylenir ya Allah sıralı ölüm 

nasip eylesin. 

Şimdi düşünüp tedbir alma zamanı!

Öncelikle hastane önünden 

başlanmalı. Çünkü burası kazaya 

davetiye çıkarılan bir yer. 

Evet, giden canları geri getiremeyiz 

ama gidecek olan canların gitmesini 

engelleriz. 

Hem sürücü hem de yaya olarak 

hastane önünden geçerken dizlerim 

titrer. Öyle ki; üst geçit var ama 

kullanan yok, çünkü hiç birimiz 

kullanmıyoruz. Hız limiti var ama 

uymuyoruz. Uymak için önlem 

alanlarda yok. Öncelikle burada 

acilen önlemler alalım ki gencecik 

fidanlar hayattan kopmasın. 

Ya yol kenarlarına park etmeye ne 

demeli. Zaten geçerken her 

sürücünün dikkatini dağıtıyorlar.

Naçizane önerimiz; Koruyucu önlem 

olarak hem trafik polisleri hem de 

jandarma trafik ekiplerinin düzenli 

olarak burada konuşlandırılmasında 

önleyici tedbirler açısından fayda var. 

Ayrıca, Yol kenarlarına park yasağının 

uygulamaya geçirilmesi ve park 

olarak hastanenin arka kısmının biraz 

düzenlenerek çok aracın park etmesi 

sağlanabilir. Yetmez ise Hak sahipleri 

ile görüşülerek deniz tarafındaki 

arsaların kiralanmak suretiyle park 

alanı olarak kullanılmaları 

sağlanabilir. Bu bir öneridir kimse 

alınmasın gocunmasın. 

Denemekte fayda var diye 

düşünüyorum. Neden mi?

Hastaneden çıkan yaşlısı genci 

hemen yola atlıyor. Çünkü dalgın 

düşünceli olarak hastaneden çıkıyor. 

Öyle ki zaten sağlan insanlar 

hastaneye gitmiyor. Bir sıkıntısı 

şikâyeti olanlar doğal olarak gidiyor. 

Yetkililere önerimiz daha fazla canlar 

yanmasın, lütfen önlem alalım. 

Kimse ne olacak ne lazım demesin. 

Bir gün hangimizin başına bir şeyler 

gelmeyeceğinin garantisi var. Sizi 

bilmem ama benim yok.

Onun için canlar yanmadan bir an 

önce önlem alınmalı!

Sadece hastane önümü hayır! 

İlçede doğal gaz çalışmaları var. 

Fakat kazılan yerler kapatılmaması 

ayrı bir sorum, kazı çalışmaları 

devam eden caddelerin giriş ve 

çıkışlarında hiçbir uyarıcı levha ve 

işaret yok. Eğer bu güne kadar 

buralarda kaza olmadıysa tamamen 

şans.

Artık herkes şapkasını önüne alarak 

görevini yapsın. Kontrol 

mekanizmasını ilçe adına çalıştıralım. 

Herkes yaptığıyla kalmasın. Hatası 

olan cezasını artık çekmeli. 

Uyarıcı ve önleyici tedbirleri alalım.

Ne demişler, “İtimat iyidir ama Kontrol 

ondan iyidir”

“Ýtimat Ýyidir Ama
Kontrol Ondan Ýyidir”

İskeleden
Görünenler

Mehmet Bülent ALP
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TRABZONSPOR, TÜRKİYE KUPASI'NDA
YARI FİNALE YÜKSELDİ
Trabzonspor, Ziraat Türkiye Kupası çeyrek final maçında RAMS Başakşehir'i konuk etti.
Bordo-mavililer rakibini Visca'nın golüyle 1-0 mağlup ederek yarı finale yükseldi.

1

0rabzonspor, Türkiye Kupası Çeyrek Final 

Tmaçında Başakşehir ile karşı karşıya 
geldi. Kritik maç Papara Park'ta oynandı. 

Müsabakayı Trabzonspor 1-0'lık skrola kazandı. 
Karadeniz ekibine galibiyeti getirien gol 57. 
dakikada Visca'dan geldi. Bu sonucun ardından 
Trabzonspor, Türkiye Kupası'nda adını yarı 
finale yazdırdı. Öte yandan Başakşehir kupaya 
veda etti.

TÜRKİYE FİNALLERİNE KATILMAYA HAK KAZANDILAR
Beşikdüzü İlçe Milli Eğitim Müdürlüğüne bağlı Merkez Ortaokulu Öğrencileri, Uluslararası Robot Yarışmasında Ödül Aldılar.

eşikdüzü İlçe Milli 

BEğitim Müdürlüğüne 
bağlı Merkez 

Ortaokulu'nun gururlu kulübü 
Hırçın Dalga, başarılarına bir 
yenisini daha ekledi. 
Uluslararası kodlama ve robot 
yarışması olan First Lego 
League Challenge'ın 20. 
sezonunda, 30 takım arasında 
tek Doğu Karadeniz temsilcisi 
olarak yer aldılar.
“HIRÇIN DALGA KODLAMA 
VE ROBOTİK KULÜBÜ 
ÖDÜL ALDI”
Hırçın Dalga, yarışmada hem 
özdeğerlendirme hem de robot 

alanlarında gösterdikleri 
performansla ödüle layık 
görüldü. Bu ödül ile birlikte 
Türkiye finallerine katılmaya 
hak kazandılar. İzmir ilinde 
gerçekleştirilecek olan 
finallerde ülkemizi temsil etme 
fırsatı elde ettiler.
Hırçın Dalga gurubu takım 
kaptanı olan 8. sınıf öğrencisi 
Kıvanç Kara, "Hedefimiz 
İzmir'de başarılı bir 
performans sergileyerek 
Norveç'te yapılacak olan 
Dünya Şampiyonası'nda 
ülkemizi gururla temsil etmek. 
Bu süreçte bize destek olan 

öğretmenlerimiz Şinasi 
Türkben ve Berna Usta 
Yılmaz'a, ayrıca okul 
idaremize sonsuz 
teşekkürlerimizi sunuyoruz" 
dedi.
Beşikdüzü merkez 
ortaokulunun bu başarısı, 
okulun ve öğrencilerin 
teknoloji ve bilimdeki 
yeteneklerinin ne kadar önemli 
olduğunu bir kez daha 
gösteriyor. Öğrencilerin elde 
ettikleri bu başarı, gelecekte 
daha da büyük başarılara 
ulaşmaları için  güçlü bir 
motivasyon kaynağı olacaktır.

LİSE ÖĞRENCİLERİ ÇOK
AMAÇLI DRON GELİŞTİRDİ
Trabzon'da öğrenimlerini sürdüren 3 lise öğrencisi, geliştirdikleri
dron ile Teknofest ve TTFEST'e katılmayı hedefliyor.

O
rtahisar 88. Yıl 
Cumhuriyet 
Anadolu Lisesi 

12. Sınıf öğrencisi Talha 
Enes Kara, Yomra Fen 
Lisesi 11. Sınıf öğrencisi 
Süleyman Efe Ekim ve 
Kanuni Anadolu Lisesi 9. 
Sınıf öğrencisi Furkan 
Şimşek, Trabzon Ticaret 
ve Sanayi Odası (TTSO) 

Başkanı Erkut Çelebi'yi 
ziyaret ederek çalışmaları 
hakkında bilgi verdi.
Öğrencilerden Süleyman 
Efe Ekim, dronun özel 
kriptolu iletişim sistemi ve 
elektronik devrelemesini, 
Talha Enes Kara mekanik 
tasarımını ve 
aerodinamik yapısını, 
Furkan Şimşek ise 

dronun yapay zeka 
sistemlerini ve otonom 
yazılımını geliştirdi. 
Öğrenciler dronun 
tarımsal ilaçlama, tıbbi 
sevkiyat ve yangın 
söndürme gibi çeşitli 
alanlarda 
kullanılabileceğini, 
geliştirme çalışmalarını 
sürdürdüklerini vurguladı. 
Dron ile Teknofest ve 
TTFEST yarışmalarına 
katılmayı amaçlayan 
öğrencilere 
çalışmalarında başarı 
dileklerini ileten TTSO 
Başkanı Erkut Çelebi, 
“Öğrencilerimizin bu tür 
çalışmalarla ilgilenmesi 
ve başarılı olması 
hepimizi gururlandırıyor. 
3 öğrencimizin lise 
çağlarında elde ettikleri 
başarı da dikkat çekici. 
Bundan sonraki 
çalışmalarında da 
başarılı olacaklarına 
inanıyorum” dedi.

ARICILIK HEM ÜLKEMİZ
HEM DE BÖLGEMİZ İÇİN ÇOK
ÖNEMLİ BİR TARIM KOLU
Trabzon Tarım ve Orman Müdürlüğü ile Arı Yetiştiricileri Birliğinin organize ettiği
“Ana Arı yetiştiriciliği” kursunu başarıyla bitirenlere belgeleri törenle verildi. 

rı Yetiştiricileri 

ABirliğinin eğitim 
salonunda, Ordu 

Arıcılık Araştırma 
Enstitüsünden Ziraat 
Yüksek Mühendisi Ümit 
Karataş'ın eğiticiliğini 
yaptığı ana arı yetiştirici 
kursuna ikisi bayan 40 
kişi katılım sağlayarak 
sertifika almaya hak 
kazandı. 
“ARICILIK HEM 
ÜLKEMİZ HEM DE 
BÖLGEMİZ İÇİN ÇOK 
ÖNEMLİ BİR TARIM 
KOLU”
Sertifika töreni açılışında 
Trabzon İli Arı 
Yetiştiricileri Birliği 
başkanı Yusuf Aksoy'un 

selamlama konuşmasının 
ardından İl Tarım ve 
Orman Müdürü İsa 
Kaplan kısa bir konuşma 
yaptı. Kaplan 
konuşmasında, 
Trabzon'un oldukça dar 
tarım alanlarına karşın, 
geniş olan orman ve 
mera alanlarının varlığına 
dikkat çekerek arıcılık 
gibi alternatif üretim 
faaliyetlerinin önemi 
üzerinde durdu. Arıcılığın 
hem ülkemiz hem de 
bölgemiz için çok önemli 
bir tarım kolu olduğunu 
söyleyen İl Müdürü 
Kaplan, özellikle az 
topraklı ve topraksız çiftçi 
ailelerini sınırlı bir 

sermaye ile kısa sürede 
üretici hale getirebilecek 
bir tarımsal faaliyeti 
olduğunu belirtti. 
İl Müdürü Kaplan, 
Trabzon Tarım ve Orman 
İl ve İlçe Müdürlükleri 
olarak, çiftçilerimizin 
bilgilendirilmesine yönelik 
eğitim toplantıları, kurslar 
ve uygulanan projeler ile 
üreticileri değişen ve 
gelişen teknik ve 
teknolojilerle 
buluşturmaya devam 
edeceklerini söyledi. 
Konuşmalar sonrası 
sertifika almaya hak 
kazanan ana arı 
yetiştiricilerine belgeleri 
takdim edildi.




